《中小學數字教育發展藍圖》封面設計作品選

"Blueprint for Digital Education Development in Primary and Secondary Schools" Cover Design Selection

聲明及同意書

Declaration and Consent Form

(每名經學校推薦為優秀作品的獲獎學生及其家長/監護人須遞交一份聲明及同意書) (Each award-winning student with his/her entry recommended by his/her school as outstanding entry, should submit one declaration and consent form along with his/her parent/guardian)

致教育局:

我們聲明遞交之封面設計是原創作品。如在創作過程中曾使用人工智能工具或其他參考 資料,我們已於頁 3「參考資料」欄清楚標明所抄錄或引用的資料並列明出處。我們確 保提交的作品內容沒有侵犯任何版權及發表權,並明白任何侵犯知識產權的作品將不獲 接納,由此引起的爭議由我們自行負責,教育局和香港教育城不會承擔任何因侵犯版權 而引發的法律責任。同時,我們授權教育局以任何形式編輯、修改、翻譯、複製、出版、 使用、展示及派發作品,以及上載到互聯網,以作教育及/或宣傳用途,並有執行上述 行動的最終決定權,惟作品的版權仍屬設計的學生。

To: Education Bureau

We hereby declare that the cover design submitted is an original work. If any AI tools or reference sources were used during the creation process, we have clearly indicated the sources of the copied or cited materials in the "References" section on page 3. We ensure that the submitted entry does not infringe any copyrights and publication rights, and understand that any entry that infringes intellectual property rights will be disqualified, and we are solely responsible for any disputes arising therefrom. The Education Bureau and Hong Kong Education City will not bear any legal responsibilities arising from copyright infringement. Furthermore, we authorise the Education Bureau to edit, modify, translate, reproduce, publish, use, exhibit and distribute the entry in any form, and upload it to the Internet for educational and/or promotional purposes. The Education Bureau has the final decision to implement the above actions; however, the copyright of the entry still belongs to the student who designed it.

組別:小學/中學*

Section: Primary / Secondary*

學生姓名:		家長/監護人*	
Name of Student:		姓名:	
		Name of	
		Parent/Guardian*:	
學生簽署:		家長/監護人*	
Signature of		簽署:	
Student:		Signature of	
		Parent/Guardian*:	
負責教師姓名:		日期:	
Name of Teacher-		Date:	
in-charge			
學生聯絡電話:		負責教師聯絡電	
Contact No. of	話:		
Student:		Contact No. of	
		Teacher-in-charge:	
學生電郵:		負責教師電郵:	
Email Address of		Email Address of	
Student:		Teacher-in-charge:	
學校名稱:			
School Name:			

^{*}請從下拉式選單選取適用者。 Please choose the appropriate item from the drop down list.

參考資料

References

我參考/運用了以下資料(如包括人工智能工具,請註明):

We have consulted / used the following reference sources (Please specify if AI tool(s) was/were included):

參考資料類型	参考資料的標題/名稱/	描述參考資料
(例如:書籍與期刊、互聯	網站 Title / name / website of the	(例如:人工智能與生成式
網、人工智能與生成式人工智能工具等)	reference sources	人工智能工具)在本原創作 品中的運用
Type of reference sources		
(e.g. books and periodicals, the		Descriptions of the use of reference sources
Internet, AI and generative AI		(e.g. AI and generative AI tools)
tools, etc.)		in this original work